United Arab Bank (PJS.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE



البنك العربى المتحد

البيك الغربي المنحد ألان م ع أ هو فصرف مرحض من قبل قصرف الامارات الغربية المزكري

HEAD OFFICE

Ref.: CS-08/ADX/04082025 Date: 04 August 2025

Disclosure & Compliance Section

Market Operations Surveillance Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi
United Arab Emirates
Greetings,

<u>Subject: Results of UAB Board of Directors</u> <u>Meeting by Circulation on 4th August 2025</u>

The United Arab Bank P.J.S.C. reports that a Board of Directors meeting was held by circulation today August 04th 2025, whereby the Board approved the resolutions in relation to the capital increase as per the Board Resolution attached and the Amendment 0f the Articles 0f Ass0ciatiOn Of the Bank.

المكتب الرئيسي

المرجع: CS-08/ADX/04082025 التاريخ:04 أغسطس 2025

السادة/ قسم الإفصاح و الإمتثال إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية ص.ب. رقم 54500، أبو ظبي الإمارات العربية المتحدة تحية طيبة وبعد،

الموضوع: المقررات الصادرة عن اجتماع مجلس إدارة البنك العربي المتحد بالتمرير بتاريخ 04 أغسطس 2025

نحيطكم علماً أن مجلس إدارة البنك العربي المتحد ش.م.ع. أنهى اجتماعه الذي انعقد بالتمرير بتاريخ اليوم في 04 أغسطس 2025 ، إذ وافق المجلس على القرارات المتعلقة بزيادة رأس المال كما هو مفصل في قرار مجلس الإدارة المرفق و التعديل على النظام الأساسي للبنك

تفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام

Kind regards,



United Arab Bank (P.J.S.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE.



البنك العربى المتحد

البيك العربي المتحد (ش،م،ع،) هو مصرف مرخَص من قبل مصرف الإمارات العربية المركري

HEAD OFFICE

المكتب الرئيسي

RESOLUTIONS OF THE BOARD OF DIRECTORS Of United Arab Bank PJSC ⁱ	قرار مجلس إدارة البنك العربي المتحد ش.م.ع.
The following resolutions are circulated for adoption by all members of the Board of Directors (the "Board") of United Arab Bank PJSC, a public joint stock company incorporated in the Emirate of Sharjah and listed on the Abu Dhabi Securities Exchange ("ADX") (the "Bank").	تم إصدار القرارات التالية بالتمرير من جميع أعضاء مجلس إدارة ("المجلس") البنك العربي المتحد ش.م.ع.، وهي شركة مساهمة عامة تم تأسيسها في إمارة الشارقة ومدرجة في سوق أبو ظبي للأوراق المالية ("سوق أبو ظبي للأوراق المالية") ("البنك").
Pursuant to Article 33-4 of the Articles of Association of the Bank, the undersigned members of the Board hereby adopt the following resolutions by circulation in lieu of convening a meeting.	بموجب أحكام المادة 33-4 من النظام الأساسي للبنك، قام أعضاء مجلس الإدارة الموقعين أدناه باعتماد القرارات التالية بالتمرير عوضاً عن عقد اجتماع.
WHEREAS, the Board has considered the completion of the Bank's rights issue and the closure of the subscription period on 29 July 2025;	حيث أن المجلس قد نظر في اكتمال عملية إصدار حقوق الأولوية للبنك وإغلاق فترة الاكتتاب في 29 يوليو 2025؛
NOW, THEREFORE, IT IS HEREBY RESOLVED THAT:	فقد قرر اتخاذ القرارات التالية:
- The Board approves the subscription to the capital increase of the Bank for a total amount of AED 1,031,275,325 (AED one billion, thirty one million, two hundred seventy five thousand and three hundred twenty five), reflecting the subscriptions received as of 29 July 2025 pursuant to the Rights Issue.	وافق المجلس على عملية الاكتتاب في زيادة رأس مال البنك بمبلغ إجمالي قدره 1,031,275,325 درهم إماراتي (مليار وواحد وثلاثون مليونا ومائتان وخمسة وسبعون ألفا وثلاثمائة وخمسة وعشرون درهم إماراتي)، وهو ما يعكس الاكتتابات المستلمة كما في 29 يوليو 2025 بموجب إصدار حقوق الأولوية.
The Board approves the increase of the Bank's issued share capital by the issuance of 1,031,275,325 (one billion, thirty one million, two hundred seventy five thousand and three hundred twenty five) new shares (the "New Shares") as a result of the Rights Issue, in accordance with the provisions of the UAE Federal Law No. 32 of 2021 concerning Commercial Companies, the rules and regulations of the Securities and	- وافق المجلس على زيادة رأس مال البنك المصدر بإصدار 1,031,275,325 (مليار وواحد ثلاثون مليونا ومائتان وخمسة وسبعون ألفا وثلاثمائة وخمسة وعشرون) سهمًا جديدًا ("الأسهم الجديدة") نتيجة لإصدار حقوق الأولوية، وفقًا لأحكام القانون الاتحادي لدولة الإمارات العربية المتحدة رقم 32 لسنة 2021 بشأن الشركات



United Arab Bank (P.J.S.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE



HEAD OFFICE

المكتب الرئيسي

Commodities Authority ("SCA"), and the Articles of Association of the Bank.	التجارية، وقواعد وأنظمة هيئة الأوراق المالية والسلع ("الهيئة")، والنظام الأساسي للبنك.
 The Board authorizes the listing and admission to trading of the New Shares on the ADX. 	وافق المجلس على إدراج وقبول تداول الأسهم الجديدة في سوق أبوظبي للأوراق المالية.
- Any member of the Board and/ or, the Chief Executive Officer, collectively or individually, is hereby empowered and authorized to do or cause to be done all such acts, deeds, and things, and to execute and deliver any documents or instruments, as may be necessary or desirable to give effect to the foregoing resolutions.	- يُخول بموجب هذا أي عضو من أعضاء المجلس و/أو الرئيس التنفيذي، بشكل جماعي أو فردي، ويُفوض للقيام أو التمكين من القيام بكل الأعمال والتصرفات والأشياء، وتوقيع وتسليم أي مستندات أو السندات، كما قد يكون ضروريًا أو مرغوبًا فيه لإعطاء التأثير للقرارات السابقة.
IT IS HEREBY FURTHER RESOLVED to approve providing an undertaking by the Board to SCA, which shall include the following commitments:	تقرر بموجب هذا أيضًا الموافقة على تقديم تعهد من المجلس إلى الهيئة، والذي يتضمن الالتزامات التالية:
- To attach a report to be submitted together with the annual financial statements and the interim (quarterly) financial statements, containing a detailed statement on the status and development of the use of the capital increase proceeds, on a regular and periodic basis until the full utilization of all amounts of the capital increase for their designated purposes.	- إرفاق تقرير يقدم مع البيانات المالية السنوية والبيانات المالية المرحلية (الربع سنوية)، يتضمن بياناً مفصلاً عن حالة وتطور استخدام حصيلة زيادة رأس المال، وذلك بصورة دورية ومنتظمة حتى يتم الاستفادة الكاملة من كافة مبالغ زيادة رأس المال في الأغراض المخصصة لها.
- To present a final report to the annual general assembly regarding the utilization of the capital increase.	- تقديم تقرير نهائي إلى الجمعية العامة السنوية بشأن استخدام زيادة رأس المال.
Adopted as of the 4 day of August 2025.	تم تمرير هذه القرارات كما هو بتاريخ 4 أغسطس 2025.







البنك العربس المتحد

عبارة عن أسهم نقدية مدفوعة بالكامل،

HEAD OFFICE

🥌 المصلب البالسباب

Amendment of the Articles of Association of	التعديل على النظام الأساسى
United Arab bank PJSC	لبنك العربي المتحد (شركة مساهمة عامة)
Article (5)	المادة (5)
Article (5) before Amendment	لمادة (5) قبل انتعديل
The increase of the Issued Capital of the Company to one billion three hundred and seventy five million and thirty three thousand seven hundred and sixty six UAE Dirhams (AED 1,375,033,766) through an increase of the Bank's Share Capital by AED 687,516,883 (six hundred and eighty-seven million five hundred sixteen thousand eight hundred eighty-three UAE Dirhams), hence the Bank Issued Capital becomes AED 2,062,550,649 (two billion sixty two million five hundred fifty thousand six hundred forty nine UAE Dirhams) divided into 2,062,550,649 (two billion sixty two million five hundred fifty thousand six hundred forty nine) shares of nominal value of one UAE Dirham (AED 1 each. All the shares of the Company are fully paid-up cash shares.	زيادة رأسمال الشركة المصدر والبالغ 1.375,033,766 (مليار ويثلاثمائة وخمسة وسبعين مليون وثلاثة وثلاثين ألفاً وسبعمائة وستة وستين) درهم إماراتي بقيمة 687,516,883 (ستمائة وسبعة وثمانون مليون خمسمائة وستة عشر ألف وثمانمائة وثلاث وثمانون) درهم إماراتي، بحيث يصبح رأسمال البنك المصدر بقيمة وخمسون ألف وستمائة وتسعة وأربعين) درهم إماراتي موزعة على وخمسمائة وخمسون ألف وستمائة وتسعة وأربعين) سهم بقيمة إسمية قدرها 1 وخمسمائة وتسعة وأربعين) سهم بقيمة إسمية قدرها 1 درهم إماراتي (درهم إماراتي واحد) للسهم الواحد.
Article (5) after Amendment	المادة (5) بعد التعديل
The issued capital of the Company shall be 3,093,825,974 Dirhams (AED three billion, ninety three million, eight hundred twenty five thousand and nine hundred seventy four) divided into 3,093,825,974 shares (three billion, ninety three million, eight hundred twenty five thousand and nine hundred seventy four shares) of nominal value of one UAE Dirham (AED 1) each. All the shares of the company are fully paid-up cash shares.	حدد رأسمال الشركة المصدر بمبلغ 3,093,825,974 درهم إماراتي (ثلاث مليارات وثلاثة وتسعون مليون وثمانمائة وخمس وعشرين ألف وتسعمائة وأربعة وسبعون درهم إماراتي) موزع على 3,093,825,974 سهم (ثلاث مليارات وثلاثة وتسعون مليون وثمانمائة وخمس وعشرين ألف وتسعمائة وأربعة وسبعون سهماً) بقيمة إسمية قدرها (1) درهم إماراتي للسهم الواحد، وجميع الأسهم

STATE OF ARAB BY